
   

Aanwezig: Personeel: Jack Tijs, Babette Rademakers, Jaap Vogels, Francy Derijck (online) 
Ouders: Marluuke van der Knaap, Celine van Groesen, Karlijn Keetbaas, Yvonne Zwarter,  
Annette van der Mooren 
Directeur-bestuurder: Marie Louise de Groot 

Afwezig: Louis Wagner, Aernoud Jongepier 
Notulant: Marie-Louise Haers 
  
  
  
Verslag 1e OPR-vergadering RSV Breda PO d.d. 04-10-2022 
 
   
No: Omschrijving: Actie: 
 
 
 Vergadering OPR-leden met directeur- bestuurder (19.30 – 21.00 uur)  

 
1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
Mededelingen: 

• Er zijn geen aanmeldingen ontvangen voor nieuwe leden. Verzoek aan  
iedereen is om mensen persoonlijk te gaan benaderen. 

• Jack laat een datumprikker met data in november. uitgaan voor het 
organiseren van het jaarlijkse etentje. De voorkeur gaat uit naar een 
dinsdag of een donderdag.  

• Jack en Esther hebben met de MRp een  kort gesprek gehad.  Marie 
Louise meldt dat zij met Esther heeft gesproken  over de vraag hoe de 
MRp zich verhoudt tot de vraag om voor vier jaar middelen vrij te maken 
voor de inzet BPO. Deze vraag wordt ook in de ALV op 18 oktober a.s. 
besproken. Nu worden jaarlijks overeenkomsten verlengd. Dit is niet 
wenselijk omdat twee werkgevers loyaliteitsproblemen oplevert. De 
kosten zijn voor RSV niet hoger indien medewerkers in dienst komen. 
 

 

 

 

 

Allen 

2. Opzet/ richting Ondersteuningsplan binnen Passend Onderwijs 
Marie-Louise geeft een toelichting op de uitgereikte Power Point- presentatie ‘De 
opdracht Inclusief onderwijs in 2035’ 
Zij geeft aan dat uiterlijk 1 mei het ondersteuningsplan moet worden aangeleverd 
bij de Inspectie. Besluitvorming ALV vindt plaats op 14 maart 2023. En de 
gemeenten geven instemming in het OOGO op 22 maart 2023 in. In het proces 
ernaartoe heeft de OPR een belangrijke rol.  
 
De notitie ‘Een opdracht voor 2035’ wordt op 18 oktober geagendeerd voor de 
ALV.  Het toezichthoudend deel van het bestuur is toehoorder tijdens deze ALV. 
Daarna kan deze worden verzonden naar de OPR-leden.de toezichthouders 
hebben de notitie  
 
Hoe kijkt OPR aan tegen het voorstel?   En vandaag vooral over de richting en op 
hoofdlijnen. 
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In het coalitieakkoord  van het kabinet Rutte IV staat een ambitie geformuleerd 
om inclusief onderwijs te realiseren. Dit is een opdracht aan de 
samenwerkingsverbanden om in 2035 inclusief onderwijs te hebben ingericht.  
 
Marie Louise omarmt de ambitie om inclusiever onderwijs te gaan inrichten en 
nodigt de OPR uit om de routekaarten te gaan volgen.  
Op dit moment is de kwaliteit van onderwijs al enorm toegenomen. Voor kleine 
5% lukt het nog niet. Voor 95% wel. Daar ligt de uitdaging.   
Het woord inclusief moet eerst goed gedefinieerd worden  het is wel de ambitie 
om meer kinderen dan nu thuisnabij onderwijs te gaan geven.  
 
Dat alle scholen klaar staan betekent dat we met elkaar openstaan voor een 
diversiteit aan leerlingen en niet alle scholen hoeven alles te kunnen.  
 
Voorstel van Marie Louise is om het welzijn van alle leerlingen op één te zetten.  
Iedereen moet hier meer oog voor hebben. Als het welzijn van een leerling goed 
is, kan de leerling pas goed gaan presteren.  Hiervoor zullen  onderwijs- en 
jeugd(hulp) professionals samen in de klas gaan werken aan sociaal emotioneel 
leren. Meer ruimte voor combinatie zorg en onderwijs.  
 
Deze verandering is nodig omdat het niet meer te betalen is. Er is te veel zorg 
nodig. 
RSV wil meedoen aan een experimenteerregeling met meer ruimte voor 
combinatie zorg en onderwijs. Meer expertise naar de basisscholen brengen, 
zodat minder S(B)O scholen nodig zijn. In dit kader zijn in Oosterhout en Breda  
Observatieklassen voor  jonge leerlingen gestart.  
 
Morgen starten met intensivering samenwerking met de gemeenten en een  
netwerk van faciliteiten in kaart brengen.   
Scholen actief uitnodigen om aan de slag te gaan met versterken van de 
basisondersteuning. Alle scholen moeten de basisondersteuning op orde hebben. 
Via  een programma van Perspectief op School hebben scholen de 
schoolondersteuningsprofielen (SOP) ingevuld, zodat ook makkelijker op het 
niveau van de werkeenheid een analyse kan worden gemaakt. 
  
Afbouwen SO.  Kennis gaan delen met basisonderwijs. Is er voldoende personeel 
om medewerkers SO naar basisscholen te brengen?  Door preventief bezig 
worden meer doorverwijzingen voorkomen. Dit heeft tijd nodig.   
 
De middelen gaan koppelen aan het doel en afspraken maken wat we gaan 
realiseren en monitoren met elkaar.  
Zware ondersteuningsmiddelen  worden nu vooral ingezet voor individuele 
arrangementen  en per jaar verstrekt. Straks worden deze middelen meer 
duurzamer op een structureel onderwijsaanbod ingezet.  Belangrijk is dat de 
begeleider passend onderwijs in de klas tijdig kan signaleren en interveniëren, 
zodat ook eerder ingegrepen kan worden.  Op de scholen dient een netwerk van 
professionals aanwezig te zijn waarin ouders vertrouwen in hebben.  
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De OPR heeft de volgende opmerkingen en vragen: 

• Alle partijen worden genoemd, maar de ouders niet. Ouders moeten wel een 
voorname plaats krijgen.   
Marie Louise weet niet of ouders als partij al in het primaire proces in het 
ondersteuningsplan kunnen worden genoemd. 

• Inclusief onderwijs moet nog op gang worden gebracht en dit gaat een tijd 
duren. Voorlopig zijn er nog verwijzingen naar het S(B)O.  

• jeugdprofessional is nodig om preventief te kunnen gaan werken.  

• De voorschoolse periode wordt  niet genoemd.  Voor het preventief 
signaleren moeten de voorschoolse voorzieningen goed kunnen signaleren. 
Voor RSV is dit heel lastig omdat er heel veel voorschoolse voorzieningen zijn. 
Mogelijk kan de jeugdarts GGD hierin ook rol spelen. 

 
Afgesproken wordt dat de notitie ‘Een opdracht voor 2035’ gemaild wordt naar de 
OPR. Zij gaat in de herfstvakantie deze notitie concretiseren en neemt daarbij de 
feedback van de OPR mee.  
Volgende OPR-vergadering wordt deze versie geagendeerd. (Actie: Francy) 
 

3. Verslag d.d. 21-06-2022 
Het verslag wordt zonder op- en of aanmerkingen goedgekeurd. 
 
Verslag d.d. 12-07-2022 
Het verslag wordt zonder op- en of aanmerkingen goedgekeurd. 
 
Naar aanleiding van het verslag wordt het volgende opgemerkt: 
Blz. 2.  In groepjes naar OP kijken door OPR.  Dit is een actiepunt voor de 
volgende vergadering. (Actie: Jack) 
 
Afgesproken wordt dat Jack, Francy en Marie Louise nagaan of het plannen van 
een reservedatum voor een extra OPR-vergadering nodig is. (Actie) 
 

 

4. Rondvraag  
De andere stukken bij deze agenda waren ter informatie. 
 
 

 

 

5. Afsluiting: 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21.30 uur de vergadering. 

 

 

Agendapunten nog te agenderen: 
 

Notulen Onderwerp 
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22-02-2022 OPR heeft veel nieuwe leden. Presentatie over de organisatievorm RSV door 

directeur-bestuurder.  

19-04-22 Parelklas (punt 4) 

 


